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DESPATX ALCALDIA 

 

 

Secretaria-Intervenció 

 

Com ja saben, el primers de juliol el Secretari Accidental que teníem, Francesc 

Ortiz, va deixar el seu càrrec per anar a treballar a un altre Ajuntament. Per suplir 

la seva baixa, d’entrada es va fer proposta de nomenament de Secretaria accidental 

per absència a favor de la TAG MONTSERRAT PRESAS que va ser homologada per la 

DGAL fins el dia 2A, i després, s’ha tramitat l’expedient de convocatòria pública de 

la plaça de Secretaria accidental  que ha culminat amb el nomenament de nou de la 

TAG, MONTSERRAT PRESAS  pendent de ratificació per part de la DGAL i que tindrà 

vigència a partir del 2A fins la provisió de la plaça per secretari habilitat quan 

procedeixi.  

 

Afegir que per donar millor cobertura a tota la feina que comporta el lloc de 

Secretaria-Intervenció s’ha previst que a partir del 1S l’altra TAG de l’Ajuntament, 

MARTA LLUÍS passi la seva jornada laboral dels tres dies actuals a la totalitat de 5 

dies setmanes, opció aquesta que ja es contemplava quan es va fer el seu 

nomenament. 

 

 

Subvencions pel finançament del cicle de l’aigua 

 

Em plau comunicar al Plenari la resolució de l’ACA del passat 30 de maig, que no 

recordo si ja vam comentar al darrer Ple (que va ser el 3 de juny), de concessió 

d’una subvenció de 300mil€ per actuacions i millores a la xarxa d’abastament en 

baixa que, d’acord amb la nostra petició presentada i aprovada per aquest Ple a 

l’octubre de l’any passat, abasta el sector del carrer Església (obra ja feta) i dels 

carrers Major i sector carretera Sant Vicenç pendent d’executar.  

 

Sens dubte una bona noticia a la qual després s’hi ha afegit la concessió d’una altre 

ajut, en aquest de la DB, per import 228.000 també per programes de millora del 

subministrament. 

 

En conjunt, són 528.000 € que podran ser aplicats a la mateixa inversió a alguna 

altra que es consideri adient. En aquest sentit els STM i el departament jurídic, 

conjuntament amb l’empresa concessionària del servei ja s’hi està treballant i 

després de l’estiu es decidiran del tot l’abast de les obres i el seu calendari que, per 

obligació dels ajuts concedits, en principi, no es podrà allargar més enllà del 2025. 

 

 

Dia de Caldes 

 

Com saben, el dia 9 de juliol, va ser el Dia de Caldes. 

Aquest any, s’ha commemorat per primera vegada els 805 anys d’història del poble. 

Una fita que pocs poden dir. Es va convocar un acte institucional el dia 6, en el qual 

l’historiador Joaquim Graupera va pronunciar conferència sobre un element històric 

del poble, en aquest cas, el capitell romànic que es conserva a la Parroquia. E 

 

En aquest acte, també es va llegir el Manifest del Dia de Caldes, a modus de 

document de compromís de l’Ajuntament amb el poble i els seus ciutadans, i del 

qual ja se’n va donar trasllat oportunament i tots els membres del consistori i 

entitats caldenques. 

 

 



Convocatòria 4 places d’agents PL 

 

Seguint en la línia iniciada de potenciar i assegurar la seguretat i la convivència 

ciutadana, explicar que s’han programat inversions puntuals per millorar la xarxa 

de comunicació i de retransmissió de dades de les càmeres exteriors de vigilància. 

 

També, el passat 15 de juliol, La Junta de Govern va aprovar la convocatòria del 

concurs lliure per proveir quatre places d’agents del cos de la Policia Local de 

Caldes, amb possibilitat d’ampliació de tres més, més endavant, creant una bossa 

de treball amb les sol·licitud que superin les proves però no aconsegueixin plaça. 

 

S’hi pot presentar qualsevol persona que compleixi els requisits que es detallen a 

les bases del concurs però que bàsicament són els disposar de la nacionalitat 

espanyola, tenir més de 18 anys i titulació acadèmica de graduat escolar o més.  

Des de la publicació de l’anunci del concurs al web municipal, BOPB i BOE; els 

possibles candidats que s’hi vulguin presentar disposaran de 20 dies hàbils per 

aportar tota la documentació necessària. 

 

El Govern Municipal amb aquesta iniciativa busca reduir la mobilitat i la 

provisionalitat que des de fa anys, presideix la plantilla de la Policia Local, dotant-la 

de personal cada cop més consolidat que permeti major operativitat i millor 

prestació dels serveis que te encomanats.  

 

La convocatòria s’emmarca també dins la campanya de regularització i 

reorganització del cos policial, amb nous horaris de treball i renovació i adequació 

del material necessari així com de les seves comunicacions i instal·lacions, com ja 

he dit anteriorment. 

 

 

Licitació Espais Verds 

 

Les àrees de Via Pública i Serveis Generals han enllestit el procés obert de selecció 

d’empreses externes per executar els programes de manteniment dels espais 

verds, parcs i jardins i de tractament i poda de l’arbrat pels propers 2 anys.  

 

Han estat unes quantes les empreses que s’han presentat a les quatre licitacions 

paral·leles, fet que ha permès efectuar una bona selecció, sempre d’acord amb es 

criteris de la convocatòria pública prèviament elaborats pels Serveis Tècnics i 

Jurídics de l’Ajuntament. 

 

Han estat quatre lots diferenciats, un pel manteniment del jardins i zones verdes, 

un altre pels espais verds, jardineres i talussos, un tercer per la poda de l’arbrat 

(248 plataners i 270 moreres) i finalment un quart lot de tractaments fitosanitaris 

de tot el conjunt. Tres ja s’han adjudicat i un quart resta pendent d’aportació de 

documentació de l’empresa adjudicatària per poder-lo formalitzar 

 

 

Compromís Estat regeneració platges 

 

Ja els en vaig parlar a la Comissió Informativa de la setmana passada, però ho 

trasllado avui aquí al Ple per general coneixement que el passat 6 de juliol vaig 

assistir a una reunió a la Subdelegació del Govern de l’estat a Catalunya, juntament 

amb els alcaldes de ADM, SVM i SALL i la Demarcació de Costes de l’Estat, durant la 

qual se’ns va traslladar el compromís ferm de l’estat en encarregar la redacció del 

projecte de regeneració de les platges i de les defenses necessàries per després 

poder-lo executar al seu càrrec. 

 



Se’ns va parlar d’un calendari aproximat d’un any per redactar i aprovar el projecte, 

amb participació dels ajuntaments afectat i després d’uns dos anys per enllestir 

l’estudi d’impacte ambiental, per tant, estaríem parlant d’un quatre anys, com a 

mínim 

 

Tots els alcaldes i aquest que els parla, vam fer especial menció de que el projecte 

sigui respectuós amb el medi natural i el marí, compromís aquest que Costes va 

assumir. 

 

 

Mercè Torras 

 

D’aquest tema també en vam parlar a la Comissió Informativa.  

D’acord amb el que en el seu dia vam pactar a les reunions entre els grups 

municipals, s’ha fet un estudi més detallat de les condicions de l’edificació que ha 

permès retirar les baranes i col·locar una pèrgola de protecció que permet la 

circulació de vianants per la vorera amb plenes garanties que s’acabaran d’enllestir 

de seguida col·locant xarxes de protecció al balcó de la façana de la Riera a amés 

d’un caneló de desaigua.  

 

Ara amb aquestes noves disposicions, es preparà la licitació de la redacció del 

projecte de conservació que també vam acordar en el seu dia per tal de garantir 

l’estabilitat del immoble mentre no es decideix el seu futur. 

 

Explicar també que encara no s’ha resolt la inscripció de la cessió feta en el seu dia 

pel Patronat. Es una qüestió burocràtica que, com els vaig explicar, encara no s’ha 

completat per part de qui en tenia l’encàrrec. En aquest sentit ja se l’hi ha fet un 

darrer requeriment que, en cas de no ser atès, comportarà la resolució del seu 

contracte i l’execució subsidiària per part de l’Ajuntament. 

 

 

Platges  

 

Explicar també que s’ha fet un esforç en potenciar i millorar la imatge de les 

nostres platges. S’han comprat passeres noves, s’ha dotat de nous punts verds, 

s’han fet obres de canalització de desaigües (costat petanca), reparat alguns 

accessos (P.Anglesos) i signat una cord amb SalvaCat per retirar la llanxa de la 

Creu Roja que des de 2016 resta abandonada a la platja de les Barques  i com en el 

cas dels darrers anys, previ concurs, s’ha encomanat la prevenció i vigilància a la 

Creu Roja Local que disposarà de més material d’atenció i facilitarà també els tan 

reconeguts banys assistits. 

 

 

Mercat Municipal 

 

Fa quatre dies justos hem signat el contracte de concessió de la parada 6, la unica 

que quedava sense adjudicar després ‘haver fet fins a tres licitacions consecutives 

des de l’estiu passat. D’aquesta manera i per primera vegada en molt temps, 

podem parlar de plena ocupació. Totes les parades en funcionament i amb ganes de 

prestar el millor servei tal i comes va demostrar per l’èxit de vendes i públic de la 

sessió de Nit de Tapes de dissabte passat. 

 

Afegir que per part de STM s’està treballant en la posada en marxa de nou del 

circuit de circulació d’aire existent i que resta aturat des de fa temps, a l’espera de 

que de cara el futur es puguin millorar les condicions amb instal·lació d’aire 

condicionat. 

 



Mòduls Parc 

 

Explicar que es van fer les licitacions corresponents del mòdul 3-4 i 5-6 i que es va 

adjudicar a les dues millors ofertes presentades però que al cap de quatre 

setmanes van renunciar, raó per la qual se’ls ha obert el corresponent.  

 

Això ha provocat una segona ronda, mitjançant procediment negociat que ha 

permès adjudicar i obris el mòduls 5-6; facilitar l’ús provisional, només durant 

aquesta temporada, de la terrassa del nº5 al mòdul 9. 

 

Igualment, tenim prevista la licitació immediata del mòdul 1-2, un cop ja s’ha 

formalitzat la renuncia del fins ara concessionari i una reunió també immediata amb 

tots els concessionaris per regular bé l’ús dels servis públics adjacents 

 

 

POUM-PEPPA 

 

S’hi està treballant, els emplaço a tots als primer dies de setembre per treballar 

conjuntament per consensuar l’aprovació inicial del POUM i explicar que el PEPPA 

segueix avançant a bon ritme. Els redactors ja han visitat bona part dels immobles 

susceptibles de ser catalogats, prèvia petició per escrit a més de 200 propietaris. 

En aquest sentit explicar que el fet de que no es pugui visitar o no es deixi visitar 

un immoble no vol dir que no es catalogui, al contrari, voldrà dir que es catalogarà 

en la seva totalitat i que en cas de petició d’obres i/o reformes no es podran 

concedir fins que es realitzi dita inspecció. 

 

 

Petites grans obres 

 

- Llambordes Pau Casals 

- Barana escales St.Pere 

- Comprats fanals per substituir els que estan malament, començant pel que 

hi ha a l’inici de la carretera Sant Vicenç entre l’hotel Estrac i carrer Remei. 

 

 

Pont Sergent 

 

Vam tenir reunió amb els veïns i vam explicar el plantejament del Govern en relació 

el sector que bàsicament es centra en poder arranjar l’itinerari del conjunt del 

carrer, mentre es prepara la licitació del projecte de la part baixa que com bé 

sabeu, va ser aprovat pel Govern anterior amb subvenció concedida de 106mil€ del 

PUOSC sobre un pressupost global de 330 mil€.  

 

Estem treballant en les accions prèvies que calen, com per exemple per disposar de 

terrenys privats per ampliar les places d’aparcament i també per afegir-hi la 

passera de vianants, així com per intentar trobar més aportació econòmica per 

poder executar el projecte. 

 

 

Sequera 

 

Vull aprofitar per explicar que la situació ha millorat però que pel fa les reserves d 

d’aigua, que encara s’està per sota del que seria convenient. Això explica perquè 

les dutxes de platja estan tancades perquè a més, és un acord conjunt de totes les 

administracions, no només la de Caldes.  

 



Estan totes tancades, però no descartem que hi pugui haver variacions en els 

propers dies. Som conscients de la problemàtica que es genera pel seu tancament, 

amb sobrecarrega dels serveis de les guinguetes de platja i parc, a més de l’ús 

inadequat de les fonts públiques. 

 

 

Piscina 

 

Pensant en la seva posada en marxa, el Govern està preparant una actuació que 

encara no s’ha concretat tècnicament però que passa per la regeneració de les 

instal·lacions, la dotació de serveis públics i d’un accés independent del gimnàs 

encara tancat. Per aconseguir-ho, s’ha demanat i obtingut una subvenció de 53mil€ 

de la DB, que passa per declarar l’espai com a refugi climàtic. S’hi està treballant.  

 

 

Modificació Ordenança Platja 

 

En consulta pública per un mes (igual com es va fer per l’Ordenança sequera) per 

poder introduir regulació sobre espais sense fum i la pràctica del nudisme 

 

 

Destacar èxit participació 

 

- Mercat W-W 

- Casals Esportiu (AFA, VOLEI, PATINATGE) 

- Poesia i+ 

- Concerts de Jazz i Roc (de Cultura i Verdura) 

- Tennis Platja (Provea) 

- Petanca (Torneig Dia caldes)  

 

- Anunciar pel 2A, teatre a la platja (DB) 

 

 

 

 


